
 
Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 20. november 2018 

Til stede var: Pernille Alberg, Anders Thorborg Mørk, John Stilbo, Kim Klarskov Sjælland, Betinna Vendelbo 

og Ena Andersen. 

1. Referat 

a. Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. 

 

2. Tema – GDPR 

a. Bestyrelsen gennemgik hvilke GDPR-tiltag bestyrelsen skal gennemføre for at leve op til 

GDPR reglerne. Der udarbejdes et rammesæt for Grundejerforeningen. 

 

3. Økonomi 

a. Bestyrelsen havde møde med Newsec Datea, i forhold til at få et bedre samarbejde. 

b. Bestyrelsen har indhentet tilbud på formandsassistance, og det er blevet klart at der skal 

være minimum 3 bestyrelsesmedlemmer – så hvis ikke der kan findes nogen til næste 

generalforsamling, vil der ikke ske noget i foreningen. Det betyder at der ikke betales 

regninger og dermed at belysning slukkes, der bliver ikke slået græs eller ryddet sne og der 

sker ingen udvikling af grundejerforeningen. Derfor er det absolut nødvendigt at der er nok 

medlemmer der melder sig til bestyrelsesarbejdet til den kommende generalforsamling. 

 

4. Fællesareal 

a. Bestyrelsen har godkendt at få vedligeholdt og udskiftet gule og hvide prikker på 

parkeringsarealerne. 

b. Der sættes juletræer op den 23. november og lys kommer op den 1. december. 

 

5. Udvalg 

a. Intet at berette 

  

6. Generalforsamling 

a. Nye vedtægter lægges på hjemmeside 

b. Der er umiddelbart generalforsamling den 8. maj 2019 (Tjek lokale) 

 

7. Henvendelser 

a. Alle henvendelser er eller bliver besvaret inden for nærmeste fremtid. 

 

8. Næste møde 

a. Onsdag den 12. december 2018 kl. 19.00 


